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De les averigüacions fetes, el nostre redac
tar i company Rau n'ha fet unes quartilles. 
Diuen així: 

Altra exhibició del 
«Nino de las placas» 

Hom recordarà que en presentar al públic el 
«nino prodigo» Emili Rosell i Montaner, des 
de les planes de LLUITA, no descuidàrem la 
seva condició d'agent d'assegurances contra 
els robatoris; és lògic, doncs, que l'esmentat 
Nino donés a conèixer les grans habilifats que 
l'acompanyen en I art complicat de fer segurs. 

Ben situat com a sòcias de l'Àlcalde, i sen
se el tradicional obstacle que l'atabali i s'opo
si als seus designis, s'ha esmerat a fer una 
exhibició d'aquelles habilitats que va iniciar ja 
durant l'Alcaldia del Místic de Loiola, esmor-
tuïdes, però, amb l'encepegada de les plaques. 
Ha estès el seu radi d'acció fins els organis 
mes més o menys dependents de l'Ajuntament, 
i així ha intentat ajudar la Junta de I Hospital i 
Asil, i, per a prevenir-la de qualque contingèn
cia, aconsellà l'ampliació, fins a t r e s c e n t e s 
mil p e s s e t e s , de la pòlissa del segur ja fet. 

Regna una certa ncrviositat en la Junta de 
I Hospital puix que no està avesada als ma-
quiavelismes de cap Rosell i no es conforma 
a acceptar tuteles de ningú. 

Però, anem al gra. 
En Emili Rosell i Montaner va fer que es 

desglosés, de la pòlissa que té concertada 
l'Ajuntament, el què es refercx a l'f-lospilal i 
Asil. Mida plausible, certament, en profit de 
l'erari municipal. 

La resolució consistorial va molivar que la 
lunla de govern del benèfic establiment acor
dés l'ampliació del segur en la quantitat ja es
mentada, ampliació que, naturalment tindria 
efecte per la mateixa Companyia amb la qual 
fenia concertat el segur. 

Arribat el moment de fer l'operació, en com
pliment del què s'havia acordat, resulta qtie ja 
s'havia signat la pòlissa, però amb altra com
panyia, i que personalment En Rosell i Monta
ner, sense intervenció de cap agent, ha fet ell 
aquest segur, o, el què és igual, que ha pres
cindit de tota intervenció de l'agent de la loca
litat per a gaudir ell, sens dubte, de la partici
pació que normalment oscil·la entre el 70 o el 
80 per cent del total import de la prima a sa
tisfer. 

I és que el «Nifío de les plaques» no pol 
sostreure's a la dèria de les comissions 

La seva condició d'agent de negocis amb 
despatx obert, li permet fer tota mena de jocs 
de prestidigitació 

RAU 

Insistim de nou 
Vist l'acord darrer pres per l'Ajuntament, 

demanem novament a la Comissió recaptado 
ra que sots la presidència de la Junta de Go
vern de La Unió Liberal va encarregar-se de 
la recaptació dels donatius per a la placa de 
bronze que ha de col locarse al carrer de 
Joan Montana, que procuri enllestir prompte 
aquella suscripció per tal que no s'eternitzi 
aquesta acció de desagravi a la memòria d'a
quell qui tot el poble liberal de Granollers ha 
d'admirar. 

Ca! anar depressa, puix ja diu l'adagi 

que malaltia llarga, parenta de la morí. 

NOTICI ES 
Una cosa és predicar... 

El segon alcalde també ens ha rssDltat 
una fera Codorniu. 

Després de molt barbatejar en les faules de 
la Guatlla contra l'emprèstit ara resulra que, 
com En Rosàs, ha sucumbit a les conxorxes 
de la finança i l'alta banca, i ha pagat el cupó 
fins l'últim cèntim. 

Possiblement que hi haurà molts industrials 
que no cobren les factures de Ca la Ciutat, 
però les 30 mil pessetes trimestrals es porten 
a les cases de banca amb una puntualitat ma
temàtica. 

1 es que una cosa és predicar i altra obeir 
En Riba, advocat de Bancs a Barcelona. 

Atacats de ràbia 
Un bon amic, suscriptor de LLUITA de sem

pre que ha sortil, ens diu que hi ha propòsit 
de gratificar esplèndidament qui trobi una per
sona més quimerosa que l'actual "Vicepresi-
dent de la Diputació provincial don Santiago 
de Riba i d'Espanya (abans Jaume) La fòbia 
d'aquest cacic que suporta el partit de Grano
llers és tan forta, que hom creu convindria 
fer-li donar una mirada per un especialista. 
Podria ésser que inoculant-li vacuna antirràbi 
ca li passés aquest mal rabiós que el turmenta. 

I si a En de Riba li va bé, haurem de fer 
tots els possibles per a aplicar la al Batlle 
número 2 de R O , senyor Esteve Camillo i 
Mustarós 

Serà veritat? 
Persona que pot estar ben informada ens 

assegura que el segon tinent d'alcalde senyor 
Gibert, té el decidit propòsit de cedir gratu'íia-
ment ai Municipi la part de terreny que sigui 
precisa per tal de que pugui ésser un fet en 
breu plac l'obertura del carrer de Bruniquer 
fins ei terraplè de la font Verda. La nova d'a
questa projectada millora ha eslat moll ben 
rebuda pel veïnat i les molles persones a les 
quals beneficia, i hom justifica aquest acte de 
desinterès i allruïsme del senyor Gibert com 
una compensació pels beneficis que de la ciu 
tat ha rebut en l'arreglo, fet d 'ençà que el l 
é s conse l l er , al carrer dels Comtes de 
Bell lloch. 

Procurarem saber el que hi hagi de cert 
d'aquest gest del senyor Gibert, per tal d'assa
bentar bé els ve'i'ns de Granollers del què és 
capaç un segon Tinent d'Alcalde. 

Ni ais catalans tampoc! 
El periòdic La Voz Valenciana ha publicat 

la següent nota: 
'El senor Cambó que detesta los nombra 

mientos de reai orden consigue que un ami
go suyo y correlígionarío suyo. el senar Mar
tí De Veses, sea nombrado gobernador civil 
de Castellón. Por el distrito de Albocacer de 
dicha provincià presenta su candidatura a 
diputada a Cortes oiro intimo del sefíor Cam 
bó, su representante en Valencià, don Igna-
clo Villalonga. y el gobernador, sefíor Martí 
De Veses, a su vez, aspira a lograr el acta 
por el distrito de Oandía de la provincià de 
Valencià acta que lograrà, como premio a la 
obra en favor del sefíor Villalonga. amigo, 
como queda dicho. del sefíor Cam bo El se 
fíor Cambó. que detesta los nombramientos 

de real oïden, puede seguir publicando notas, 
que no convencen a los valencianos > 

Restin tranquils els redactors i lectors de 
La Voz Valenciana, puix que per aqugstes 
terres vallcsanes tampoc no hi ha ;ningii que 
cregui ni en les notes d'Eh Cambó, ni amb els 
seus instruments, per més harmònics que 
semblin. 

La qüestió de la Casa Bressol 
Aquest tan parlat com mal resolt assumpte 

de la Casa Bressol hauria ja d'haver meres
cut la nostra atenció en aquell temps pretèrit 
en que l'ex-alcaldc Rosàs i Macià volia resol
dre'l barroerament, tal com fan sempre els 
polítics de la Lliga quan es tracta d'obres i 
institucions que poden beneficiar la gent hu
mil Altres qUestions també importants i d'ac
tualitat ocuparen nostres planes, i fins i tot la 
creença de que no cometrien aquest alropell, 
foren els motius de que no parléssim dè la 
Casa Bressol tal com aquesta benèfica insti
tució i les.persones que la regenten es merei
xen 

Avui, consumat ja el fet de la manera més 
barroera i indelicada que pot fer-ho un alcal 
de que no representa la ciutat, prometem ocu-
par-nos-en amb Iota aquella extensió qiie la 
cosa es mereix. Cal posar una vegada més a 
la Vindicta pública aquells que, sense cap au
toritat ni competència, volen fer-se càrrec del 
govern de la població per tal de satisfer bai
xes passions personals, amb menyspreu de Ja 
prosperitat col lectiva. 

Municipals 
Sessió de la Permanent 

A la sessió de la Comissió Permanent del-dia 
8 de gener es prengué l'acord de concedir una. 
beca per a cursar estudis superiors a l'alumne 
En Francesc Sàtz Pérez, d'acord amb l'escrit 
que signava el Director del Col·legi, senyor 
Vegué. 

Fou &uloriizii ei Secretari, senyor Godina, 
per a cobrar de la Diputació provincial dos 
anys de subvenció de l'Escola Elemeotat del 
Treball. 

S'acordà dirigir-se a la compinyia de ferro
carrils de M. Z. A perquè autoritzi entrar els 
automòbils en el Parc de l'Estació els dies de 
mercat. 

Es llegí un projecte d'obres en el local fins 
ara fa poc ocupat per l'Asil Casa Bressol ï des
tinat a eixamplament del Jutjat IMunicipal, 
quin pressupost és de vuit centes pessetes. 

El senyor Boix demanà a la presidència que 
es tingui més cura en esmerçar els cabals del 
Municipi ja que un pressupost d'aqiiesta quan
titat havia d'ésser adjudicat per concurs en el 
quil podrien prendre hi part tots els empre
saris d'obres, tem constar que l'Ajuntament no 
pot autoritzar aquestes preferències, que no 
sols van contra els interessos municipals, sinó 

que demostren un marcat favoritisme de la 
Presidència a determinades persones. 

S'acordà ampliar l'augment de sou que en 
altra sessió s'aprovà a favor del sepulturer, per 
tot l'any 1930 

I s'aixecà la sessió. 

Crònica d'esports 
No ens és oossíble nnlilicar avui aouesta secció. 

GOL 
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